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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till kultur- och demokratiminister Amanda Lind (MP)

2020/21:1180 Stödpaket till e-sporten

Likt kultursektorn är e-sport en del av kulturen. Även om många kanske inte 
håller med om det så har förvaltningsdomstolen fastslagit detta redan år 2011 
(https://www.svt.se/kultur/dreamhack-far-kallas-for-kultur-1).

Nu har regeringen presenterat totalt 4,5 miljarder kronor i krisstöd med en 
fördelningsnyckel som inte förändrats nämnvärt sedan den presenterades. Av 
den anledningen blir det svårt för andra delar av kultursektorn än de redan 
etablerade att beviljas medel från stödpaketen. E-sporten, inkluderat föreningar, 
tävlingar, cuper med mera, har exempelvis inte beviljats stöd trots att den 
lockar fler deltagare än andra stödberättigade organisationer för uteblivna 
evenemang. 

E-sporten i Sverige ökar ständigt, med fler medlemmar och fler tävlingar och 
cuper. Regeringen har aviserat fler stödpaket för 2021. Oron är växande att 
flera stora turneringar kommer att flyttas från Sverige till andra länder på grund 
av uteblivet stöd och engagemang i frågan från politiken. 

Jag vill därför fråga kultur- och demokratiminister Amanda Lind:

 

Kommer ministern att ändra förordningen för stödpaketen så att även e-sporten 
blir berättigad till stöd? 

………………………………………

Angelika Bengtsson (SD)

Från Riksdagsförvaltningen
2021-01-05
Besvaras senast
2021-01-13 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Anna Aspegren


